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Jag flyttade till Stockholm för omkring fyra år sen och kunde inte föreställa mig i
hur stor omfattning hundägare bryter mot regeln om koppeltvång. Det är ett stort
bekymmer och har skapat ett oerhört tråkigt klimat, inte bara i vår gemensamma
utomhusmiljö utan även i sociala medier med härskartekniker, otrevliga uttalanden
mm. Av fler skäl anser jag det angeläget att regler som beslutas även följs upp av
beslutande organ, särskilt av principiella skäl ur ett samhällsperspektiv. Om en
straffsanktionerad regler beslutas borde det inte vara frivilligt att följa den som det
nu är med koppeltvång. Det är inte upp till oss medborgare att valla katterna in i
hagen utan det är politiker i Stockholm stad som beslutat om koppeltvång i vårt
område. Jag har aldrig sett er agera verkningsfullt för att regeln upprätthålls.
Personligen ber ägare koppla sina hundar i princip varje dag och blir allt från
ignorerad till hånad, hotad och skriken åt och med detta vill jag lämna över
ansvaret där det hör hemma, hos beslutande organ.

Förslaget

Utreda huruvida ordningsregeln om koppeltvång ska kvarstå.

Om koppeltvång ska kvarstå, besluta om verkningsfulla insatser (således inte mer
information, det saknas inte) för att se till att regeln upprätthålls genom exempelvis
aktivt bötesföreläggande jämförelse med parkeringsvakter.

Uppdatera information för hundrastområden och hundrastgårdar både digitalt och
på plats. I nuläget finns motsägelsefull information där hundrastområde tagits bort
men skyltar kvarstår på platsen.


